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Abstract (en)
[origin: WO9003512A1] An injection nozzle has a bore (13) and a needle (11) and a drive (91) with electric input parameters as well as a drive
device (96) for an alternating lifting movement of the nozzle part (12), said lifing movement being overriden by the open state of the injection nozzle.
The drive device (96) can be activated by electrical input parameters and is constructed so that at least one small time-interval which is many times
smaller than the predetermined minimum opening time of the injection nozzle is available for the reversal of the lifting movement.

Abstract (fr)
Buse d'injection comportant un orifice (13) et un pointeau (11), ainsi qu'un entrainement (91) a paramétres d'entrée électriques et un dispositif
d'entrainement (96) faisant faire a la partie buse (12) un mouvement de va-et-vient, prioritaire par rapport a I'état ouvert de la buse d'injection. On
peut commander le dispositif d'entrainement (96) en faisant varier des paramétres d'entrée électriques et sa structure est telle que la durée de
période disponible pour les alternances du mouvement de la buse est au moins assez bréve pour représenter une fraction du temps d'ouverture
minimum de la buse d'injection.
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